

Where Food & Business Meet 餐飲菁英 匯聚於此





Thank you for being part of the RBHK journey 感謝您參與香港餐飲展採購之旅



We would like to express our heartfelt gratitude to all of you for visiting Restaurant & Bar Hong Kong 2023, which concluded last week with resounding success. We were honoured to have you as one of 9,161 attendees at the 3-day expo, creating unrivalled learning, trading and networking opportunities while stimulating growth and innovation for the F&B, hospitality and natural and organic industries.

We believe that your time at the show was not only enjoyable but also insightful, with plenty of solutions, knowledge and connections to take home. As we continue to venture into F&B excellence, your support and feedback will be the keys to our future success.

Building on this year's success, we are proud to announce that in response to the rise of café culture, RBHK 2024 will be rebranded as Restaurant, Bar & Café Hong Kong, incorporating coffee, bakeries, pastries and café products into our customary F&B offerings. We look forward to welcoming you at the expanded showcase, where you can enjoy an elevated sourcing experience and dive deeper into the city's F&B landscape.

Please stay tuned for more show updates and make sure all your friends and colleagues are aware of this remarkable industry gathering! See you next year from 3 - 5 September at

衷心感謝各位蒞臨香港餐飲展2023!展覽已於上週圓滿結束,我們很榮幸能與您及9,161位業 內同行會面,於三日內創造了大量學習、營商及交流的機會,促進餐飲、款待以及天然和有機 行業的發展和創新。

希望您能享受觀展過程並滿載而歸,獲取更多解決方案、專業知識和商業聯繫。我們將繼續追 求卓越的餐飲品質,而您的支持和反饋將是我們前進的最大動力。

繼本屆展覽大獲成功,香港餐飲展2024將再創新猷,把展覽核心擴展至精品咖啡、咖啡廳、糕 點烘焙及麵包店等領域,回應迅速崛起的咖啡廳熱潮。我們期待明年與您再會,讓您能夠享受 升級觀展體驗,更深入了解香港餐飲面貌。

請緊貼展會資訊,獲取更多詳情,並邀請同事好友一同參與此等業界盛事!明年9月3至5日香 港會議展覽中心見!

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



- 17/F, China Resources Building,26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
- +852 3709 4981
- visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com



